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PROTOKÓŁ Nr  LV/2014 

z  sesji  Rady Miasta Szczecinek,  

odbytej w sali konferencyjnej Urz ędu Miasta Szczecinek 

w dniu 24 wrze śnia 2014r. 

 

Ustawowy skład Rady Miasta:  21 radnych. Początkowo obecnych: 16 radnych, po dołączeniu spóźnionej 

radnej Jarmili Góry obecnych na sesji: 17 radnych. Nieobecni radni: Wiesław Drewnowski, Małgorzata 

Golińska, Jerzy Kania i Grażyna Kuszmar. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− przywitała zebranych, stwierdziła prawomocność obrad i  o godz. 8:00 otworzyła sesję,  

− przedstawiła porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Uchwała w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta Szczecinek na 2014 rok. 

3. Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej miasta Szczecinek na lata 2014-2025. 

4. Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Szczecineckiemu na dofinansowanie 

zadania inwestycyjnego pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1297Z ulica Staszica w Szczecinku". 

5. Uchwała w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania. 

6. Zamknięcie sesji. 

 

Ad.2. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję, ze względu na nieobecność Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji 

Budżetowo-Ekonomicznej poprosiła Panią Małgorzatę Bała – wchodzącą w skład tej Komisji,  

o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Małgorzata Bała - Komisja Bud żetowo-Ekonomiczna: 

− Komisja przy obecności 4 członków zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

Podczas głosowania obecnych na sesji było 16 radnych. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr LIII/484/2014  

w sprawie dokonania zmian w bud żecie miasta Szczecinek na 2014 rok. 

Ad.3. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Małgorzata Bała - Komisja Bud żetowo-Ekonomiczna: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 
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Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

Podczas głosowania obecnych na sesji było 16 radnych. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 16 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr LIII/485/2014 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej m iasta Szczecinek na lata 2014-2025. 

 

Ad.4. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− otworzyła dyskusję. 

 

Do zebranych dołączyła spóźniona radna Jarmila Góra. Od tej pory obecnych na sesji 17 radnych. 

 

Małgorzata Bała - Komisja Bud żetowo-Ekonomiczna: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

 

Roman Matuszak radny: 

− zapytał, czy Powiat w zamian za pomoc proponowaną w projekcie uchwały, planuje zrewanżowanie się w 

jakiś sposób Miastu Szczecinek przy inwestycjach miejskich ? 

 

Jerzy Hardie-Douglas Burmistrz Miasta: 

− poinformował, że prawdopodobnie na najbliższej sesji Rady Powiatu podjęta zostanie uchwała w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Miastu Szczecinek  na realizację zadania – II etap „przebudowy ul.1 Maja 

wraz z połączeniem z ulicą Narutowicza, 

− Powiat pomaga Miastu przy aplikowaniu o środki zewnętrzne, 

− ze względu na różnorodne kryteria i wymogi Miasto stara się pozyskać jak najwięcej partnerów do 

realizacji tego zadania, 

− do końca roku będzie wiadomo, czy nastąpi dofinansowanie w/w inwestycji. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak dalszych uwag przystąpiła do głosowania. 

Podczas głosowania obecnych na sesji było 17 radnych. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 17 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr LIII/486/2014  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sz czecineckiemu na dofinansowanie zadania 

inwestycyjnego pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1297Z ulica Staszica w Szczecinku”. 

 

Ad.5. 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 
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− otworzyła dyskusję. 

 

Jacek Brynkiewicz  Przewodnicz ący Komisji Prawa, Legislacji i Porz ądku Publicznego: 

− Komisja zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie pozytywnie. 

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na brak uwag przystąpiła do głosowania. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miasta 17 głosami „za” jednogłośnie podjęła uchwałę: 

Nr LIII/487/2014  

w sprawie utworzenia odr ębnych obwodów głosowania.  

 

Katarzyna Dud ź Przewodnicz ąca Rady Miasta: 

− ze względu na  wyczerpanie porządku obrad zamknęła sesję. 

 

Obrady zakończono o godz. 08:10.  Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował:                                                                             Przewodnicząca Rady Miasta: 

Dariusz Krupski                                                                          Katarzyna Dudź 

 


